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Tillgänglighetsanpassad entré från uteplatsen

Styrelsen har tillsammans med fastighetsrådet sedan en tid tillbaka studerat möjligheten att 
skapa en entré från uteplatsen till cafeterian på bottenvåningen. Detta skulle underlätta 
användandet av uteplatsen och framför allt möjliggöra för rörelsehindrade att ta sig till från och 
bottenvåningen utan att behöva använda hiss eller trappor. Det senare är speciellt angeläget i 
händelse av att lokalen behöver utrymmas. 

Ritningar har tagits fram och projektet har förankrats med Borås stads stadsbyggnadskontor 
som inte ser några hinder.  Projketet har kostnadsberäknats till ca 230 000 kr. Den slutliga 
kostnaden är avhängigt av hur stor arbetsinats som vi kan utföra själva och hur mycket tjänster 
vi måste köpa in. Bidrag för den beräknade totalkostnaden är sökt hos Boverket. Slutligt besked 
därifrån väntas under maj månad. Styrelsens uppfattning är att åtgärden är angelägen och bör 
förverkligas oavsett om bidrag från Boverket erhålles eller ej. 

Styrelsen föreslår årsmötet besluta 

att uppdra åt styrelsen att i samverkan med fastighetsrådet verkställa utförandet av en 
tillgänglighetsanpassad entré i enlighet med ovan. 


